

Title (en)

CONTAINERS WITH TAMPER EVIDENT CLOSURES.

Title (de)

BEHÄLTER MIT SICHERHEITSVERSCHLUSS.

Title (fr)

RECIPIENTS A FERMETURE REVELATRICE DE MANIPULATIONS.

Publication

EP 0407441 A1 19910116 (EN)

Application

EP 89904183 A 19890315

Priority

- GB 8900275 W 19890315
- GB 8806133 A 19880315

Abstract (en)

[origin: WO8908588A1] A tamper evident band (16) is provided around an area of cooperation between a container mouth (18) and a closure cap (11). Sloping faces (15) and (24) on the container and cap respectively allow the cap, surrounded by the strip (16) to be pushed on to the container, but shoulders (14) and (23) prevent subsequent removal of the cap without first removing the band (16). When the band (16) is removed, the cap can expand radially when pulled upwardly to release the engagement between the shoulders (14) and (23), and so allow removal of the cap. The cap and band (16) may be moulded together from a plastics material, with the band (16) depending from the edge of the cap and being attached thereto by a frangible portion (17, Fig. 1). At some point prior to, or during the assembly with the container, the frangible portion is broken and the band (16) moved to surround the cap as shown.

Abstract (fr)

Une bande (16) révélatrice de manipulations est agencée autour de la région de contact entre le goulot (18) d'un récipient et sa capsule de fermeture (11). Les biseaux (15) et (18) agencés sur le récipient et la capsule respectivement permettent d'enfoncer la capsule, entourée de la bande (16), sur le récipient, mais les épaules (14) et (23) empêchent d'enlever la capsule sans enlever d'abord la bande (16). Lorsque l'on enlève la bande (16), la capsule se dilate radialement lorsqu'on la tire vers le haut de manière à libérer l'engagement entre les épaules (14) et (23), ce qui permet d'enlever la capsule. La capsule et la bande (16) peuvent être formées d'une seule pièce de matière plastique, la bande (16) étant solidaire du bord de la capsule et y étant reliée par une section détachable (17, figure 1). On casse la partie détachable avant de fixer la capsule sur le récipient, ou pendant cette opération, et l'on déplace alors la bande (16) de manière à ce qu'elle entoure la capsule, comme le montre l'illustration.

IPC 1-7

B65D 43/06; B65D 45/32

IPC 8 full level

B65D 43/02 (2006.01); **B65D 45/32** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65D 43/0256 (2013.01); **B65D 45/32** (2013.01); **B65D 2401/05** (2020.05); **B65D 2543/00296** (2013.01); **B65D 2543/00509** (2013.01);
B65D 2543/00537 (2013.01); **B65D 2543/00555** (2013.01); **B65D 2543/00629** (2013.01); **B65D 2543/00685** (2013.01); **B65D 2543/0074** (2013.01);
B65D 2543/00796 (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8908588A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8908588 A1 19890921; AT E123736 T1 19950615; AU 3363289 A 19891005; AU 630871 B2 19921112; DE 68923084 D1 19950720;
DK 220390 A 19900914; DK 220390 D0 19900914; EP 0407441 A1 19910116; EP 0407441 B1 19950614; ES 2012691 A6 19900401;
GB 8806133 D0 19880413

DOCDB simple family (application)

GB 8900275 W 19890315; AT 89904183 T 19890315; AU 3363289 A 19890315; DE 68923084 T 19890315; DK 220390 A 19900914;
EP 89904183 A 19890315; ES 8900921 A 19890314; GB 8806133 A 19880315